
 
 

Ringkøbing Udviklingsforum 
 
Bestyrelsesmøde torsdag d. 10. april 2025. kl. 16.00 – 18.00 
Sted: Medborgerhuset, Herningvej 7. 
Deltagere: Lena Ploug, Lars Frank Nielsen, Per Andersen, Karsten Rasmussen, Kirsten 
Leth, Caroline Byg Ejstrup, Hans Chr. Vestergaard og suppleant for Anton Madsen Liva 
Leone Reckendorff 
Fraværende: Anton Madsen 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Konstituering af bestyrelsen 
Formand - Hans Christian Vestergaard – valgt direkte på generalforsamlingen 
Næstformand - Per Andersen 
Kasserer – Lena Ploug med assistance fra Tonny Bank Olesen 
Sekretær – Jeannett V. Larsen (barsel indtil 31.12.2025 – suppleant Kirsten Leth) 
Kommunikation – Kirsten Leth 

  
2. Bordet rundt 

HCV har holdt møde med Flemming Dehl, der bl.a. opfordrede til at medtage vores 
folder ved fremtidige besøg hos tilflyttere. HCV igangsætter dette. 
 
RUF har modtaget faktura på spang (lille bro) til Fjordstien. Spangen opsættes 
fredag den 11. april 2025 kl. 14:00. 
 
Søren Damgaard fra Bevaringsforeningen har henvendt sig vedr. en nyudviklet app 
med byrundtur med konkurrence. HCV og Caroline kigger på den – vi kan evt. give 
et engangstilskud til appen.  
 
Ungdomshuset har modtaget 100 stole fra Generator. HCV undersøger om disse 
evt. opbevares i Det gamle Posthus indtil Stationsbygningen er færdigrenoveret. 
Alternativt undersøger Caroline om Handelsforeningen kan opbevare dem. 
 
Skilte til byruten afventer godkendelse til opsætning. 
 
Der er kommet forespørgsel om opsætning af bænke på byruten. Der indhentes 
pris fra Huset Venture – RUF betaler disse, hvis pris OK. 
 
Caroline informerede om, at Søren Lydig er ansat i Handelsforeningen med fokus 
på projektet ”Jul i Ringkøbing”. RUF bliver indkaldt til møde. 
 
Caroline efterlyste flere bænke i centrum og en legeplads ved Ringkøbing Havn. 
  
Caroline nævnte, at der mangler toiletter i centrum. Inden næste møde undersøges 
det, om der stadig er offentligt toilet bag Hotel Ringkøbing – punktet medtages på 
næste møde. 
 
Lena roste generalforsamlingen og opfordrede til, at vi går i gang med at lave noget 
på Torvet. Caroline og Lars laver oplæg til kommende møde. 
 



 
 

3. Foreningens økonomi 
Status ved kassereren 
RUF har modtaget sponsorbidrag til skiltene. De er kommet 15 nye medlemmer og 
et firmamedlemsskab. Opkrævning af kontingent for 2025 udsendes snarest. 

 
4. Opfølgning på generalforsamling og borgermøde 

Der var især fokus på havneprojektet og i mindre omfang på Ungdomshuset ved 
borgermøder. Eventuelle aftaler i forlængelse heraf? 
Vi bør gøre mere opmærksom på, hvad RUF arbejder med. Caroline laver et oplæg 
med beskrivelse af, hvad man får ud af at være medlem i RUF, og hvad man kan 
bidrage med. 
 
De enkelte bestyrelsesmedlemmer sender up dates til hjemmesiden, så den kan 
blive ajourført – bl.a. status på projekter. Der kan evt. også lægges et fællesbillede 
af bestyrelsen på hjemmesiden. Ved nyheder sendes info til Kirsten, der så kan 
sætte det på FB. 
 
Evt. borgermøde om de to projekter på havnen. HCV arbejder videre med dette. 

 
5. Opfølgning på diverse projekter 

- Brogården 
Ringkøbing-Skjern Kommune har opsagt lejemålet. Opsigelsesdatoen er uafklaret. 
En arbejdsgruppe kigger på, hvad man kan lave på foreningsbasis for at bakke op 
om et fortsat lejemål. Ungdomsklubben er flyttet på Brogården. Lina Leone har 
været med til møde om Brogårdens fremtid.  
- Skaterpark 
En ung tilflytter har henvendt sig med ideer og ønsker til skaterbane. Man har kigget 
på evt. placering på Det Gamle Posthus, men lokalet egner sig ikke. En mulig 
placering i Per Greens ejendom på Birkmosevej undersøges nærmere. Finansiering 
evt. vedr. crowdfunding. 
- Fjordstien herunder forlængelse af Fjordstien 
Spangen sættes op den 11. april 2025. 
- Udsigtsplatformen 
 Projektet kan ikke gennemføres med vindeltrappe. Stauning Smedje arbejder på     
et udkast til en anden trappe. Forslag og pris afventes. 
- Læskur ved Naturkraft 
Naturkraft er kontaktet ang. afklaring. 
- Torvehal på Havnen 
Afklaring afventer. 
- Stationen/Ungdomshus 
Ungdomshuset er flyttet til Brogården. DSB har overtaget arbejdet med 
ombygningen. RUF deltager i byggemøderne.  
- Tomme butikker – Caroline har anmodet om drøftelse heraf 
Der er nu kommet butikker flere steder i Algade, så punktet tages evt. op senere.  

 
6. Aktivitet for frivillige i RUF 

På møde med Byfora blev vi informeret om, at man i Skjern afholder et årligt 
arrangement for alle frivillige i Skjern Udviklingsforum. Der er ca. 100. Det drøftes, 
om vi skal gøre tilsvarende. Det blev aftalt, at Lena og Karsten laver et oplæg 
omkring dette. Der blev talt om målgruppe for arrangementet. Lena og Karsten 
havde forslag om arrangement i juni måned evt. en bådtur på Vonåen med 



 
 

efterfølgende mad i Sommerlyst. Alternativt et besøg og mad på Brogården. Lena 
og Karsten arbejder videre. 
Opfølgning på aftaler ved sidste bestyrelsesmøde v/Lena og Karsten. 
Arrangementet bliver på Brogården den 12. juni 2025 kl. 16:30 evt. med middag på 
Hotel Ringkøbing kl. 18:00. Lena og Karsten arbejder videre med arrangementet og 
sender info til Kirsten, der kan lave en invitation. 

 
7. Unitii frivilligplatform 

Per har anmodet om en drøftelse af henvendelsen vedr. Unitii frivilligplatform. 
Oplæg vedlægges. 
Systemet kan håndtere opgaver og frivillig. Frivillig Vest har muligvis et tilsvarende 
system. HCV spørger Frivillig Vest om, hvad deres system kan.  

 
8. Borgermøder 

Emnet var behandlet under pkt. 4. 
 

9. Mødeplan  
Forslag til kommende møder: 
Onsdag d. 25. juni kl. 16:00-18:00 med deltagelse af suppleanter 
Onsdag d. 17. september kl. 16:00-18:00 
Onsdag d. 12. november kl. 16:00-20:00 med deltagelse af suppleanter – 
julefrokost 
2025 
West Awards fredag d. 30. januar kl. 18:00-21:30 
Onsdag d. 4. februar kl. 16:00-18:00 
Generalforsamling onsdag d. 8. april kl. 18:00-22:00  

   
10. Eventuelt 

 


